
                   

     Carta oberta al president de la Generalitat de Catalunya

    ,            Com a alcalde de Salou és la meva responsabilitat garantir que els meus conciutadans i visitants
      ,              visquin en un entorn tranquil i protegit i és per això que em veig en la necessitat de sol·licitar la
     ( )         .creació d'una Àrea Bàsica Policial ABP dels Mossos d'Esquadra per donar servei a aquesta zona

    ,   ,        La comissaria dels Mossos d'Esquadra ubicada a Salou ofereix servei no només a Salou sinó també 
 -    . ,         a Vila seca i a PortAventura Això tenint en compte únicament la població empadronada en aquests 

 dos municipis, converteix aquesta àrea en la tercera més poblada de la província de Tarragona.

  ,          ,  Malgrat la professionalitat dedicació i implicació dels agents del Cos dels Mossos d'Esquadra és
             .evident que el servei prestat a un elevat nombre de persones és manifestament insuficient

      Els arguments per justificar la creació d'aquesta ABP també es poden trobar en l'àmbit turístic, ja que 
PortAventura, Vila-seca i Salou reben més de 8 milions de visitants anualment, convertint-se, així, en la segona zona 
més important, en termes de població de Catalunya. A més, avui en dia ja no s'hauria de parlar únicament de 
temporada estival, pel fet que el volum de visitants s'estén des de Setmana Santa fins a finals d'octubre.

         Disposem de tots els elements necessaris per dotar Salou d'una ABP. Implementar aquesta mesura seria 
essencial per millorar els nivells de seguretat ciutadana i garantir un servei de qualitat que s'adapti a les necessitats i 
circumstàncies dels nostres ciutadans i ciutadanes. És imperatiu que Salou no pateixi una manca d'efectius de la 
policia de la Generalitat, sent aquest cos el competent en matèria de seguretat.

,   ,       –  Reitero una vegada més la necessitat de dotar d'estructura operativa una ABP – i recursos policials, 
d'acord amb les necessitats reals de la nostra població. Ja vaig tenir l'oportunitat de compartir personalment 
aquestes inquietuds i reclamacions amb el conseller d'Interior, Sr. Joan Ignasi Elena.

 , ,       , ,     Per això insisteixo el nombre d'efectius actual no és suficient especialment tenint en compte que
               ,  la Comissaria de Districte de Salou ha de donar servei a dues poblacions i a PortAventura amb un 

    8     .   ,  ,    total de més de milions de persones a l'any Salou es converteix durant l'estiu en la principal
       .localitat de les comarques de Tarragona en població

,   ,            Sol·licitem una vegada més al Govern de la Generalitat una major sensibilitat i implicació davant
 .                d'aquesta realitat Es tracta d'un tema que requereix voluntat i compromís polític i li toca a la
 -    .Generalitat tirar ho endavant o no

                Valorar la proposta de convertir la Comissaria de Salou en una Àrea Bàsica Policial és fonamental
          ,      per millorar el servei i garantir la seguretat dels nostres ciutadans perquè ha de suposar un

   ,          increment substancial d'efectius policials una àrea d'investigació i altres mesures eficaces i eficients
               per millorar encara més els nivells de seguretat ciutadana que ofereix el Cos dels Mossos

,     .d'Esquadra perquè és la competència seva

Atentament,

Pere Granados Carrillo
Alcalde de Salou


